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OFFICE OF TEE ISDEPENDEhT COUNSEL 

Dare offnnscription 08/02/98 

MONICA S. LEWINSKY was interviewed pursuant to an 

immunity agreement between the Office of the Independent Counsel 

(OIC), LEWINSKY, and her attorneys. Present for the interview 

were Associate Independent Counsel (AIC) MICHAEL EMMICK, AIC 

KARIN IMMERGUT, AIC MARY ANNE WIRTH, and AIC JULIE MYERS. 

Representing LEWINSKY were attorneys SYDNEY HOFFNAN and PRESTON 

BURTON of the law offices of PLATO CACHERIS. AIC WIRTH was not 

present for the late morning and early afternoon portions of the 

interview. The interview was conducted in Room 616 of the 

WATERGATE HOTEL, commencing at 9:40 a.m. and ending at 6:15 p.m. 

LEWINSKY, a white female, born July 23, 1973, provided the 

following information: 


After the scandal broke and the "talking points" were 

discussed in the media, LEWINSKY realized that the quotes made by 

LINDA TRIPP in the Newsweek article on August 11, 1997, and in 

the article in the -aton Times on August 14, 1997, included 

concepts that LEWINSKY and TRIPP had discussed. These concepts 

helped influence the contents of the talking points, which were 

written by LEWINSKY. LEWINSKY recognized that the above 

'mentioned public statements by LINDA TRIPP closely resembled the 


-...,- talking points. These ideas of TRIPP, that were publicly 

espoused, pointed to the likelihood that KATHLEEN WILLEY's story 

was more untrue than factual. TRIPP made varying statements in 

these articles. 


During the meeting between LEWINSKY and the President 

on December 28, 1997, the President said something to the effect 

of, "That woman from the summer got you into this.ll By this, 
. 
LEWINSKY understood that the President meant LINDA TRIPP, who had 

been quoted in the above articles. On this occasion, a member of 

the U-S :Secret Service (USSS) could have observed the President 

hugging LEWINSKY through the glass, but LEWINSKY is not sure. 


. 

LEWINSKY has not heard any of the tapes that TRIPP made 

of their conversations. 


LEWINSKY provided a copy of a two-sided set of 

calendars for the years 1993, 1994 and 1995 entitled, "1994 

Diary, FiloFax." Certain dates are circled on each calendar. On 

the 1995 portion of the calendar, LEWINSKY circled the dates 


_ _-
- ._ 
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relating to encounters with ANDY BLEILER. 


LEWINSKY said that in March 1998, the _ matter 

had arisen, and since she was very sensitive about it, LEWINSKY 

did not wish to discuss-at this time. 


LEWINSKY had created a matrix by spreadsheet in the 

Fall of I997 on the Excel program of her'computer at the 

Pentagon, at the request of LINDA TRIPP. This was created on 

her work computer when her boss, KEN BACON, was out of town. The 

matrix consisted of the dates of events, telephone calls, and 

personal meetings with the President. No names or identifying 

data were typed on the matrix. LEWINSKY made one, or possibly 

two copies, but did not save the matrix on her computer. 

LEWINSKY showed or read one copy to TRIPP and believes that she 

destroyed any other copy. LEWINSKY had first begun confiding in 

TRIPP in November 1996, at which time TRIPP urged LEWINSKY to go 

back to the White House to work. TRIPP advised LEWINSKY that she 

was the kind of woman the President would like and an affair with 

the President would be a neat thing to tell her grandkids. TRIPP 

kept hounding LEWINSKY until LEWINSKY finally said, "Look, I've 

already had an affair with him and it's over." 


The President called LEWINSKY between 12:00 p.m. and 

2:00 p.m. on January 7, 1996, which was during the snowstorm. He 

asked LEWINSKY to go to her office in the White House, where he 

again called her. While chatting, LEWINSKY asked if the 

President wanted some company, and the President replied that he 

did. Plans were made that LEWINSKY would go to the Oval Office 

and the door would be left open. 


Upon arriving between 3:00 p.m. and 5:00 p.m., 

LEWINSICY, who was carrying some papers, saw uniformed USSS 

Officer LEWIS FOX standing in front of the Oval Office. FOX was 

probably standing with a USSS plain clothes agent. FOX was,not 

there when LEWINSKY departed. At some point LEWINSKY gave. a box 

of LADY GODIVA chocolates to FOX. 


An unidentified USSS plain clothes agent, who usually 

worked on Sunday afternoons, was present on two different 

occasions when LEWINSKY was with the President. LEWINSKY met the 

President by the elevators once and was escorted to the Oval 1:::-. 
Office. On another occasion the plain clothes agent was present 

when the President was joking about LEWINSKY's footwear that she 

had worn because of the snow. The President said, "Chelsea has 

some like that." This plain clothes agent, whose name LEWINSKY 

did not know, was a tall, hefty, attractive, white male with 
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light hair. One of these occasions was either January 21, 1996 

or February 4, 1996. 


A USSS officer named SANDY observed LEWINSKY with the 

President on December 31, 1995, when they were discussing cigars. 

SANDY was standing to the left of LEWINSKY, facing the door in 

the hallway. This was a visit with the President lasting about 

20 or 25 minutes. LEWINSKY may have sent a birthday card to 

SANDY on a later date. SANDY was not further identified. 


LEWINSKY was never refused entrance into the 

President's movie theater by a USSS officer. BAYANI NELYIS had 

once asked LEWINSKY if she had ever watched a movie with the 

President, and LEWINSKY responded that she had not, and as a 

matter of fact had never been in the theater. 


On February 19, 1996, LEWINSKY went to the Oval Office 

without actually being invited; however, this was after talking 

to the President on the telephone. At this time there.was a very 

tall, thin, plain clothes agent, with a mustache and an olive 

complexion, on duty. This plain clothes agent let LEWINSKY into 

the Oval Office between 12:00 p.m. and 2:00 p.m. This was the 

only time that LEWINSKY ever went to the Oval Office without the 

President expecting her. 


The only time that LEWINSKY ever waited in the 

ROOSEVELT room was on July 24, 1997, and that was because BETTY 

CURRIE had her wait there. There were two ladies rooms in the 

West Wing, one being near LEON PANETTA's office and one past the 

Oval Office. LEWINSKY used the one near the Oval Office during 

the furlough. Subsequently, an E-mail came out from ANNE 

CATALINI that the employees of Legislative Affairs could not go 

by the &al Office. There were three ways to go to the other 

remote offices of Legislative Affairs; one was down the stairs; 

one was through the West Wing lobby; and the third was past the 

Oval Office. EVELYN LIEBERMAN advised LEWINSKY to go through the 

lobby and not by the Oval Office. 


Although LEWINSKY does recall a USSS plain clothes 

agent named GARY, Last Name Unknown(LNU), she does not recall 

that he ever asked LEWINSKY to leave the pantry or any other 

location. GARY may have said something like, "What are you up 1 
to?, ” but he never asked her to leave. 

LEWINSKY knew a USSS plain clothes supervisor named 

BRYANT, who was friendly toward her, but LEWINSKY never discussed 

her relationship with the President with BRYANT. BRYANT could 
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have escorted LEWINSKY to parties, but she has no memory of this. 


LEWINSKY saw a USSS plain clothes agent named LOU 

MERLETTI several times, but had more of an acquaintance than a 

friendship with him. MBRLETTI gave LEWINSKY his business card. 

LEWINSKY teased MBRLETTI about being in so many photos with the 

President and sometimes joked with him in the hallways. LEWINSKY 

saw MERLETTI at the "Nutcracker" in December, 1996. MERLETTI was 

very friendly with LEWINSKY and she sent him a letter once. 

MERLETTI never saw LEWINSKY with the President to her knowledge. 

LEWINSKY also sent a gift to MBRLETTI after she left the White 

House. 


LEWINSKY has only a vague recollection of USSS plain 

clothes agent LARRY COCKELL, possibly having seen him on December 

28, 1997. 


On December 6, 1997, LEWINSKY went to the southwest 

gate and paged BETTY CURRIE to get'in. While waiting, MARSHA 

SCOTT pulled up in her car, causing LEWINSKY to go to the 

northwest gate, which was under construction. When LEWINSKY 

arrived there, she called CURRIE, but there was no answer on 

CURRIE's phone. Two uniformed USSS officers, names unknown, were 

on duty. LEWINSKY had Christmas gifts for CURRIE and the 

President. Since CURRIE's telephone was not answered, LEWINSKY 

asked the guards to find out where CURRIE was and whether the 

President was in his office. One of the guards told LEWINSKY 

that CURRIE was giving a tour to ELEANOR MONDALE and confirmed 

that the President was in the Oval Office. 


While at the northwest gate, LEWINSKY mistook LANNIE 

DAVIS for JOHN PODESTA, and after this misidentification was 

clarified, DAVIS was advised that LEWINSKY was waiting for BETTY 

CURRIE. CURRIE had told LEWINSKY earlier in the day that the 

President would be meeting with his lawyers on December 6'" and 

that the President probably would not be able to meet with 

LEWINSKY. After finding out about MONDALE, LEWINSKY did not feel 

that CURRIE was truthful with her that day. LEWINSKY left the 

gate crying and very angry. 


LEWINSKY called CURRIE from the CORCORAN GALLERY and 

confronted her about MONDALE visiting. CURRIE became angry also: 

and apparently shouted at the guards for divulging that MONDALE 

was visiting the President. LEWINSKY assumed this, because 

CURRIE told LEWINSKY that LEWINSKY had gotten the guards in 

trouble. Later, when LEWINSKY talked to the President about 

this, the President asked LEWINSKY, "Do you think I'm stupid 
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enough to go running with someone I'm messing around with?" The 

President also said that it was none of LEWINSKY's business what 

MONDALE was doing there; and that LEWINSKY should not be angry 

with CURRIE. LEWINSKY does not recall a discussion with the 

President about the guards at the northwest gate. 


Later in the day, LEWINSKY bought an airline ticket and 

traveled to New York. 


AIC WIRTH departed at this time and Deputy Independent 

Counsel (DIG) WISENBERG arrived. 


LEWINSKY said that she had seen SARAH FARNSWORrl'H at the 

Watergate Apartments recently, but that she did not speak to 

FARNSWORTH, as they did not like each other. 


LEWINSKY stated that she did not wish to discuss the 

description of anyone's genitalia, but that she disagrees with 

the description given by PAULA JONES. 


LEWINSKY had her first sexual contact with the 

President on November 15, 1995. After earlier seeing the 

President at JENNIFER PALMIERI's party, LEWINSKY was walking to 

the ladies room near the Oval Office about 8:00 p.m. Upon 

passing the office of GEORGE STEPHANOPOLOUS, LEWINSKY saw a USSS 

plain clothes agent outside the door and the President inside the 

office. The President motioned her into STEPHANOPOLOUS's office. 

There had been flirtation and eye contact between the President 

and LEWINSKY on other occasions. LEWINSKY wore G-string panties 

to the earlier party and pulled her jacket up so that the 

President could see them at the party. No one else observed this. 


LEWINSKY, after entering STEPHANOPOLOUS's office, told 

the President that she had a crush on him. The President asked 

if LEWINSKY would like to see his back office and she responded 

affirmatively. Upon arriving there, the President and LEWINSKY 

began hugging and the President asked if he could kiss LEWINSKY. 

With her consent the President kissed her with open mouth in a 

very romantic way. LEWINSKY gave the President a piece of paper 

with her name and telephone number on it. The President asked if 

LEWINSKY wanted to meet him back in his office in about ten 

minutes and LEWINSKY agreed. LEWINSKY returned to PANETTA's -:!-

outer office, where she had been working. MARTHA FOLEY may have _ 
been working and FOLEY may have given LEWINSKY a ride home that 

night. 


LEWINSKY recalled that she was wearing navy blue pants 
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and a dark navy jacket that night. Sometime after 8:00 p.m., and 

before 1O:OO p.m., LEWINSKY returned to the Oval Office and the 

President took her to the hallway by the back study behind the 

Oval Office. The lights were off. The President began kissing 

LEWINSKY and she unbuttoned her jacket. The President pulled her 

bra up (he only unhooked her bra once in subsequent sexual 

contacts) and put his hand down into her pants. The President 

received a telephone call from a Congressman or Senator. While 

talking on the telephone, the President kept his hand in 

LEWINSKY's pants to stimulate her, thereby causing her to have an 

orgasm or two. LEWINSKY then performed oral sex on the 

President, but he told LEWINSKY to stop before he reached 

completion. The President said that it was too soon for him to 

do that, inasmuch as he did not know or trust LEWINSKY well 

enough. The President tugged on her pink intern pass and said 

that "this" was going to be a problem. 


The President did not know that LEWINSKY had already 

accepted a paying position that would entitle her to an employee 

pass. LEWINSKY told the President that she had had an affair 

with a married man before and that she knew the rules. By this 

statement LEWINSKY was trying to make the President feel more 

comfortable. She was sending a signal that she could keep quiet 

and lie if necessary. LEWINSKY was on "cloud nine." No further 

plans were made at that time and the President went upstairs to 

have dinner with Mrs. CLINTON. LEWINSKY speculated that the 

President's regular girlfriend had been furloughed. 


On this or some other occasion the President said that 

he did not want to get addicted to having sex with LEWINSKY or he 

would want her all of the time. LEWINSKY and the President had 

incredible chemistry and were sexually compatible. 


On Friday November 17, 1995 pizza was ordered. 

LEWINSKY picked up the pizza and delivered it to PANETTA's 

office. LEWINSKY went to CURRIE'S office to announce that the 

pizza had arrived. GENE SPERLING, GEORGE STEPHANOPOLOUS, and 

perhaps others were there. LEWINSKY returned to her office. A 

short time later, the President, CURRIE, and BERNREICH came to 

PANETTA's outer office. BARRY TOIV bumped into LEWINSKY and got 

pizza on her outfit. LEWINSKY went to the restroom to clean it 


_ _Ioff. _ 

The President was standing outside of CURRIE's office 

when LEWINSKY came out of the restroom. The President invited 

LEWINSKY over to the Oval Office and they went to the rear study. 

The door to the Oval Office was left ajar. LEWINSKY asked the 
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President if he remembered her name. LBWINSKY advised the 

President that she had gotten a permanent job in Legislative 

Affairs. This would allow her to get a blue pass. The President 

was pleased. The President and LEWINSKY were talking about 

Jewish things near the bathroom when the President said, "Shut up 

and kiss me.." LEWINSKY said that she had better get back to work 

before people began to wonder where she was. The President asked 

LEWINSKY to bring him some pizza. LEWINSKY returned to PANETTA's 

office. 


LEWINSKY returned to BETTY CURRIE's office after a 

little while and BETTY announced, "Girl here with the piyza." 

BETTY sent LEWINSKY into the Oval Office. The President. took the 

pizza and the two of them went to the bathroom area off the Oval 

Office. 


The President was wearing a light blue shirt and a red 

tie. The President loosened his tie. They began kissing and the 

President attempted to unbutton LEWINSKY's jacket. He could not, 

so she did it. The President kissed LEWINSKY's breasts. When 

LBWINSKY unbuttoned the President's blue shirt, the President 

sucked in his stomach, and LEWINSKY kissed his chest. LEWINSKY 

assured the President that she thought his physical shape was 

cute. 


At some point, BETTY CURRIE came near the Oval Office 

door and said, "Sir, phone call." The President took the call in 

the bathroom from a Congressman, who the President called by some 

"funny," unrecalled nickname. While the President was on the 

telephone, LEWINSKY performed oral sex on him. The President did 

not ask LEWINSKY to quit during the phone call, but did not 

ejaculate. The President never told LEWINSKY that there was no 

sex between them if he did not ejaculate, but she believed that 

not reaching completion somehow made the President feel less 

guilty. 


The President said, "I'm usually around on weekends 

when no one else is around, and you can come and see me." The 

President complimented LEWINSKY's smile, prettiness, and energy. 

The President did not tell LEWINSKY how to get access to the Oval 

Office. 


__.
_ 

LEWINSKY returned to her office, and a short time later 

the President returned with his pizza and ate it in front of 

everyone. The President's tie was back up and he was wearing a 

distinct cologne. 
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On December 5, 1995, which was the day of the 

congressional Christmas Ball, the President signed the photograph 

of himself wearing the tie that LEWINSKY had given to him. He 

asked LEWINSKY if she wanted a diet Coke. LEWINSKY usually 

carried one out of the office. for cover. 


On December 31, 1995, at about noon, LEWINSKY was in 

the dining room talking to BAYANI NELVIS; a White House steward, 

about LEWINSKY recently having smoked her first cigar. NELVIS 

offered to get LEWINSKY a Presidential cigar and they headed to 

the President's back study. The President met NELVIS and 

LEWINSKY in the back hallway and said that he needed to get 

something to LEON PANBTTA. The.President gave the item to NELVIS 

to take to PANETTA. The President said that he had been looking 

for LEWINSKY, to which LEWINSKY replied that she had given him 

her number. LEWINSKY thought it was obvious that the President 

had forgotten her name because he 'saw LEWINSKY one time in the 

hallway and said, "Hey kiddo." The President asked why LEWINSM 

was there in the back office and LEWINSKY replied that NBLVIS was 

going to get her a Presidential cigar. The President said that 

he would give LEWINSKY a cigar and they went back into the study. 

They hugged and kissed. LEWINSKY rubbed his back. The President 

lifted her top and kissed her chest. LEWINSKY performed oral sex 


-
 on the President, but he stopped her before completion. LEWINSKY 

went to leave. The President apparently thought that LEWINSKY 

had already left and went into the bathroom, where LEWINSKY could 

hear water running. LEWINSKY was putting her lipstick back on 

and getting he hen she observed the President in 


The President was leaving for the Renaissance weekend 
 . 

in a helicopter soon thereafter. 


LEWINSKY believes that KATHLEEN WILLEY is not telling 

the truth, because the President would not have let her leave 

without getting herself together. 


On January 7, 1996, the President called LEWINSKY for 

the first time at her apartment. It was the first day of a 

blizzard. LEWINSKY was surprised when she answered the phone and 

realized that she was speaking to the President. The President:,': 
;; 
asked LEWINSKY if she was going to the office. LBWINSKY asked 

the President if he wanted some company and the President replied 

that he did. The President said he was going to the office in 

about 45 minutes and LEWINSKY said she would be there in about an 

hour. LEWINSKY went to her office and the President called her 
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there. LEWINSKY went to the Oval Office and they sat on the sofa 

and talked. After about ten minutes they went to the bathroom 

area in the back office. The President had wanted to perform 

oral sex on LEWINSKY, but she did not want him to because she was 

having her menstrual period. The President and LEWINSKY had 

foreplay, but the President stayed above her waist. LEWINSKY 

performed oral sex on the President, but he did not reach 

completion. The President and LEWINSKY usually kept their 

clothing on so that they could recover quickly if interrupted. 

They went to the Oval Office, where the President sat at his desk 

and LEWINSKY sat on the sofa. They both knew what the cover-up 

would be to conceal their relationship. They talked and.joked 

around for about 15 minutes before LEWINSKY left. LEWINSKY told 

the President that he could call her; could listen while she did 

the talking; and could engage in phone sex. The President said 

"I'll be around on weekends." 


On January 16, 1996, at about 12:30 a.m., the President 

called LEWINSKY, after having been in Atlanta for MARTIN LUTRER 

KING day. The President said, "You said that I could call and 

listen." They had phone sex, with LEWINSKY doing all of the 


made LEWINSKY feel insecure. LEWINSKY was worried that the 

President did not like the way she performed phone sex. In 

thinking about their relationship, LEWINSKY observed that 

initially she was volunteering all of the information about their 

personal lives and that the President did not provide any details 

unless LEWINSKY asked. The President sometimes told personal 

things, but usually spoke about general things. LEWINSKY wanted 

to know'whether they were going to fall in love or whether it 

would just be a sexual relationship. 


On Sunday, January 21, 1996, which was the first day 

that a soldier had been killed in Bosnia, LEWINSKY saw the 

President in the hallway near the elevator. The President was 

accompanied by a USSS plain clothes agent. While talking in the 

Oval Office, the President said it was very sad to have someone 

die as a result of one of his Executive Orders. LEWINSKY was 

feeling like she had been'taken for granted. LEWINSKY wound up:'_‘ _' 

in the rear hallway with the President. LEWINSKY was having a 

"bad hair day" and was wearing her beret. This was the first time 

that the President had seen her with the beret and told LEWINSKY 

that she was cute in her hat. LEWINSKY dropped her coat on the 

floor. The President was wearing olive pants and a green sweater 
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that did not match. As they were heading to the back hallway, 

LEWINSKY stopped the President and asked him if he was interested 

in anything more than sex. The President replied that he 

"cherished his time" with LEWINSKY and that she was a "gift" to 

him. LEWINSKY treated the President as a regular person and did 

not stand on ceremony when LEWINSKY was with him. The President 

said he liked that. They kissed and the President kissed her 

chest. LEWINSKY performed oral sex on the President in the 

hallway and possibly in the bathroom. The BLAIRs from Arkansas 

were in town visiting with the President.- LEWINSKY went out to 

BETTY CURRIE's office with the-president and he kissed her 

goodbye in NANCY BERNREICH's office. LEWINSKY started to leave 

.through the other door, found it locked, and turned around to 

exit through the door of KERNREIcH's off 

entered. LEWINSKY passed the President, 


. .
G The Presid 

LEWINSKY goodbye again. LEWINSKY departed through BETTY CURRIE's 

office and the garden door. LEWINSKY purposely departed by a 

different door than the one that. she had entered, so that the. 

USSS staff would not know when LEWINSKY came and left. The 

BLAIRs were going out with the CLINTONs to see the VERMEER 

exhibit. 


LEWINSKY spent the weekend ending January 28th in San 

Francisco. Upon LEWINSKY's return she saw on her caller 

'identification feature that the President had called her office 

phone while she was in California. On Tuesday, January 30, 1996, 

the President called LEWINSKY on her office telephone. The 

display reflected "POTUS." The President said he had seen 

LEWINSKY getting yogurt and she looked really pretty. The 

President suggested that they get together after the party for 

PAT GRIFFIN. LEWINSKY responded that they should ignore each 

other at the party so that people would not get suspicious. The 

President asked if he could meet LEWINSKY later and LEWINSKY 

declined, because they had to be careful. EVELYN LIEBERMAN had 

already taken notice of LEWINSICY. 


On Saturday, February 4, 1996, the President called 

LEWINSKY and they agreed that she would carry some papers and 

meet in the hallway. This occurred and they went to the back 

office. LEWINSKY was wearing a black dress with little flowers 

and combat boots. The President commented on the combat boots.::: 

The President unbuttoned LEWINSKY's dress and it hung down. The 

President pulled up LEWINSKY's bra. The President lifted 

LEWINSKY'S dress up. At that point, LEWINSKY stated that she 

could not continue with the details while male staff members were 

present. After a short consultation with her attorney, LEWINSKY 
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continued that she had performed oral sex on the President, but 

that it was not reciprocal oral sex. The President commented on 

LEWINSKY's state of arousal. When they were finished in the 

hallway, after about 45 minutes, the President and LEWINSKY went 

to the Oval Office, where they talked for another 45 minutes; 

LEWINSKY characterized the talking as "pillow talk." Upon 

leaving, the President told LEWINSKY to complete her tasks in 

another part of the West Wing before returning to her office, so 

that LEWINSKY would not draw attention by going directly from the 

Oval Office to her office. 


On Februarv 7, 1996. a oartv was held for STEVE 

FRISCHETTI. That night-the President-called LEWINSKY at home. 

Mrs. CLINTON was out of town. The President signed the 

telecommunications bill while wearing one of LEWINSKY's ties that 

day. 


On Thursday, February 8, 1996, the President called 

LEwINSKY and at some point during the conversation they engaged 

in phone sex. On this occasion both the President and LEWINSKY 

participated verbally in a portion of the phone sex. LEWINSKY 

said that most of the time she initiated phone sex, but sometimes 

the President did. During this call, or in a previous call, the 

President told LEWINSKY that she reminded him of a character, but 

LEWINSKY could not recall any further description, other than the 

character had something to do with London. 


On Sunday, February 19, 1996,' the President called 

LEWINSKY from his office. The President sounded weird and 

LEWINSKY did not know what to make of it. LEWINSKY went to the 

Oval Office uninvited and observed the tall, thin, Hispanic plain 

clothes agent that she had described earlier in the interview. 


. LEWINSKY advised that this was the only time she went to the Oval 
Office uninvited. LEWINSKY had previously told the President 

about ANDY BLEILER in Portland. The President said, (II don't 

want to be like that schmuck in Oregon." The President would 

only hug LEWINSKY that day, and he explained that he did not feel 

right about their sexual relationship; that he felt guilty; that 

LEWINSKY could still come by and visit; but that they would only 

be friends and not fool around. 


LEWINSKY advised that during this visit with the 

President, he received a telephone call from a person whose last 

name began with an "F". This person and his brother had a sugar 

growing business in Florida. The President took some notes, hung 

UPI and told LEWINSKY that he had to cut their meeting short so 

that he could talk to this gentleman. The President said that he 
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was going to sign some legislation that was going to have a 

detrimental effect on the sugar business, and when he does 

something that is going to "screw" someone, he likes to tell them 

first. 


On a day at the end of February or early March 1996, 

the President left a message on LEWINSKY's caller identification 

feature which indicated that "POTUS" had called. This predicated 

a discussion about the discovery of their relationship. It was 

decided that a different telephone would be used by the President 

when calling LEWINSKY's office, so that the readout would not 

give them away. This day can be established as the day that a 

bombing occurred and lives were lost in Israel. The President 

went to the Israeli Embassy to express his regrets. LEWINSKY 

observed the President and EVELYN LIEBERMAN in the hallway. The 

President called LEWINSKY at home at about 1O:OO p.m. from 

upstairs in the residence. The President and LEWINSKY talked for 

about 20 minutes. LEWINSKY offered to visit, but the President 

declined, advising that CHELSEA CLINTON was sick. 


On Friday, March 29, 1996, the President called 

LEWINSKY in her office. LEWINSKY had cut her hand and bruised 

herself. The President observed the wounds when LEWINSKY was 

passing the Map Room in the hallway that evening. The President 

was wearing the first tie LEWINSKY had given him. The President 

-spoke to LEWINSKY and said that he was sorry that she had hurt 

her hand. This occurred in the presence of HAROLD ICKES and 

BRUCE LINDSEY. During the telephone call, the President offered 

to invite LEWINSKY to a movie that night if LEWINSKY would hang 

around in the hall just before the movie started so they could 

pretend to accidentally run into each other. LEWINSKY declined 

because staff members such as HERNREICH and STEPHANOPOLOUS would 

be present in the movie and might question her presence. 

LEWINSKY did not want people to think that she was hanging around 

uninvited. JENNIE CRUZANO had previously passed BAYANI NELVIS in 

the hallway and asked NELVIS why NELVIS was talking to LEWINSKY. 

LEWINSKY had also heard that EVELYN LIEBERMAN was suspicious of 

her. LEWINSKY concluded the call by asking whether she could see 

the President on Sunday. 


On Sunday, March .31, 1996, LEWINSKY brought some papers 

to the Oval Office and entered with a USSS plain clothes agent:':: 

who poked his head in the back hallway. LEWINSKY and the agent 

heard the toilet flush and were a bit embarrassed. The President 

was ill. The President was wearing blue jeans and a T-shirt. 

After the plain clothes agent departed,.the President and 

LEWINSKY fooled around. They touched and kissed in the hallway. 
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They talked about cigars while the President was chewing on one 

and then the President looked at LEWINSKY sheepishly and she 

understood what the President was thinking. LEWINSKY allowed the 

President to insert the cigar into her vagina. The President 

placed the cigar into his mouth after withdrawing it from 

LEWINSKY and said, "It tastes good." The President did not smoke 

the cigar because smoking is forbidden in the White House. There 

was no oral sex on this visit. LEWINSKY had brought the 

President a blue HUGO BOSS tie, concealed among the papers that 

she carried into the Oval Office. LEWINSKY asked the President 

if he would wear the tie the following Wednesday for the Office 

of Legislative Affairs' photograph. The President did wear the 

tie, but the photograph was not taken due to the death of RON 

BROWN. This visit was in the late afternoon and lasted from 30 

to 45 minutes. LEWINSKY exited via the Rose Garden. 


On Easter Sunday, April 7, 1996, LEWINSKY visited the 

President to discuss her transfer to the Pentagon. This was a 

result of the President calling LEWINSKY between 5:00 p.m. and 

6:00 p.m. During this call LEWINSKY cried and told the President 


f that she had been fired. When LEWINSKY arrived uniformed USSS 
officer JOHN MUSKETT was there, but LEWINSKY did not recall a 

plain clothes agent. When LEWINSKY advised MUSKETT that she had 

some papers for the President, MUSKETT said that he would check 

with LIEBERMAN about the visit. LEWINSKY quickly said that the 

President had asked for the papers and that she would only be a 

minute. LIEBERMAN was not advised to LEWINSKY's knowledge. 

LEWINSKY went into the back hallway with the President and he 

said, "I'm sorry they're taking you away--I trust you." The 

President said, "After the election I'll have you back like this" 

and snapped his fingers. 


LEWINSKY had started performing oral sex on the 

President when someone from the Oval Office advised the President 

that he had a telephone call. The President went out to the Oval 

Office and then took the telephone call in the back office. 

LEWINSKY put her bra back on at this point. The call was 

apparently from DICK MORRIS, although LEWINSKY did not know it 

then. The call concerned campaign strategy. The President wanted 

LEWINSKY to continue the oral sex while he was on the phone with 

MORRIS. LEWINSKY complied; but felt cheap doing this. HAROLD 

ICKES came to the door of the Oval Office and called, "Mr. :.::-_ 
President," at which time the President bolted out of the back 

study. LEWINSKY departed the back way and not through the Oval 

Office. The President called LEWINSKY later and asked why 

LEWINSKY had left. LEWINSKY replied that ICKES might have walked 

in. The President asked LEWINSKY to come back the next day to 
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see NANCY HBRNRBICH about getting a job in the White House. 

LEWINSKY advised that the phone sex calls continued 

after she left her White House job. The President usually called 

from his residence, or from out of town, and almost always 

awakened LBWINSKY during the early morning hours. Generally, the 

President preferred that LBWINSKY do most of the talking during 

phone sex. 


On May 16, 1996, the President called LEWINSKY, but did 

not want to participate in phone sex. The President felt very 

badly about Admiral BOORDA committing suicide. 


in a sexually explicit manner. LEWINSKY asked, "Aren't you going 
to wait for me?" 


On July 19, 1996, the President telephoned LBWINSKY at 
6:30 a.m. and had phone sex. Near the end of the call the 

President said "good morning" in such a way that LEWINSICY was 


, convinced that he had climaxed. The President then said 

something like, "What a way to start a day." 


On September 5, 1996, the President called from out of 
_ 
town and LBWINSKY tried

_ 
to convince him that they should have 

sex. The President said that he could not have intercourse with 

LEWINSKY and that there were consequences when you became older. 

This resulted in a fight on the telephone and the President asked 

if he should stop calling LEWINSKY. LBWINSKY responded that he 

should not. 


On September 10, 1996, the President called from.out of 

town and left a message on LEWINSKY's recorder, inasmuch as she 

was not home. 


On October 21, 1996, the President called and they had 

phone sex. 


On October 22, 1996, the President called and he and :','; 

LEWINSKY had phone sex.. The President seemed to take more 

control, as he talked more during the sexual portion of the call. 

The President liked it when LBWINSKY lead the sex talk from the 

start and began with such questions as, .Where are you?" and. 

"What are you wearing?" Sometimes the President initiated the 
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phone sex and sometimes LEWINSKY did. 


On December 2, 1996, the President called LEWINSKY 

about 10:30 p.m., but after a short time the President hung up to 

take another call. The President called back a few minutes later 

and they began having phone sex. The President fell asleep 

.during the call. LEWINSKY had to awaken him. LEWINSKY thought 

that this was "sweet" that the President would call her when he 

was so tired. 


On February 8, 1997, the President called LEWINSKY and 

they had phone sex. The President said he wanted LEWINSKY to 

come by and pick up her hatpin. However, it was snowing.that day 

and the President remarked that he felt bad asking BETTY CURRIE 

to come in (to facilitate a LEWINSKY visit). LEWINSKY and the 

President had phone sex. 


On February 28, 1997, BETTY CURRIE called LEWINSKY at 

work at approximately 4:00 p.m. to invite LEWINSKY to the 

President's radio address. LEWINSKY hurried.home to change into 

a new dress. LEWINSKY attended and took a photograph with the 

President after the address. STEVE GOODIN, RAHM EMMANUEL, and an 

unrecalled person were in the Oval Office. CURRIE later related 

that GOODIN had told her privately that she could not let the 

President and LEWINSKY be alone. LEWINSKY was nervous about the 

other visitors seeing her at the address. After the address, 

LEWINSKY walked to the back office with CURRIE and the President 

and CURRIE excused herself by going to the dining room and 

saying, *@I'll be right back." The President and LEWINSKY went to 

the study, where he kissed LEWINSKY, unbuttoned her dress, pulled 

off her bra, and kissed her on the chest. Someone came into the 

Oval Office, causing the President and LEWINSKY to go into the 

bathroom, where the President 


President, but he tried to stop her before completion. They had 

a discussion about the President not ejaculating. _' 


They 

continued the oral sex until the President ejaculated and then 

they hugged. 


LEWINSKY returned to the dining room area and CURRIE, 

who had been talking to BAYANI NELVIS, walked her out. CURRIE 

was supposed to have acted as a chaperone after GOODIN counseled 

her. On this visit LEWINSKY was wearing the dress that she later 

noticed to be stained. LEWINSKY believes the dress may have been 
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stained by the President's semen that day after he ejaculated, 

but she is not sure. The President gave LBWINSKY a hat pin and a 

book that day. 


On Wednesday, March 12, 1997, the President called 

LBWINSKY at work and asked LBWINSKY to visit him the next day. 


On March 13, 1997, the visit was canceled because the 

President's schedule was too hectic. 


On March 14, 1997, the President called LEWINSKY about 

the HUGO BOSS tie that LBWINSKY had bought in Georgetown, The 

President stated that the tie had a big cut in it and that he 

asked if LEWINSKY could exchange it. LEWINSKY picked up the tie, 

and after looking at the damage, was of the opinion that it had 

been deliberately cut. KATHRYN DAVIS's sister, KELLY DAVIS, was 
in town that day. KELLY DAVIS knows nothing of the relationship 

between LEWINSKY and the President., 


On March 29, 1997, the President's brother, ROGER 

CLINTON, was in town. A meeting was set up between the President 

and LEWINSKY. LEWINSKY was supposed to bring back the HUGO BOSS 

tie that day. LEWINSKY went to the White House and waited in the 

back study. The President hobbled into the room on crutches as a 

result of injuring his knee in Florida several weeks earlier. 

.This was one of the few days that the President and LBWINSKY 

fooled around the entire time in the study. The President was 

uncomfortable and could not bend over. The President unbuttoned 


ve the blouse. 


orgasms that day. A ray of sunshine was shining directly on 

LBWINSKY's face while she performed oral sex to completion on the 

President. The President remarked about LBWINSKY's beauty. The 

President spent a lot of time talking with LEWINSKY that day. 


The President said that he believed that an unnamed 

foreign Embassy was listening in on the President's official . 
telephones so they would have to be careful in their phone 

conversations. The President came up with the ruse that if 

LEWINSKY was ever questioned to just say that they were friends, 

and they were just doing it to give people a run for their money. 

After their private meeting the President and LEWINSKY went into 
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BETTY CURRIE's office, where they sang "Try A Little Tenderness." 

CTJRRIE then walked LEWINSKY to the door. This was the last real 

sexual contact that LEWINSKY had with the President, other than 

kissing, hugging, and brief fondling. 


On July 4, 1997, the President kissed LEWINSKY on the 

neck. 


On August 16, 1997, LEWINSKY was with the President 

near the bathroom in the back office and he gave LEWINSKY an open 

mouth kiss. It was the President's birthday. 


On October 10, 1997 the President called in the early 

morning hours, but got into a big fight with LEWINSKY. There'was 

no phone sex. This was the longest telephone call from the 

President. 


On November 12, 1997, the President was visited by some 

friend from Arkansas who had a terminal illness. That night, or 

early the next morning, the President called LEWINSKY and they 

had phone sex. 


On December 28, 1997, LEWINSKY visited the President in 

the back office. While standing near the doorway to the study, 

the President gave LEWINSKY an open mouth Christmas kiss. During 

the kiss the President was looking out the window to make sure 

they were not being observed. 


LEWINSKY and the President touched tongues while 

kissing on the day of ZEDILLO's visit. As an example of 

flirtation between LEWINSKY and the President, during the 

celebration of the President's 4gth birthday, the President's 

elbow had grazed the breast of LEWINSKY. On the occasion of the 

President's 50th birthday, LEWINSKY was wearing a strapless dress 

and was in front of a rope line where the President was greeting 

guests. As the President reached over LEWINSKY to make contact 

with a well wisher, LEWINSKY reached back and touched the 

President's crotch. No one else was in a position to observe 

this. 


LEWINSKY sent a few raunchy greeting cards and possibly 

a few raunchy notes/letters to the President,. Although the I'.: 

President liked them, he cautioned her to be careful putting 

things in writing. LEWINSKY assumes that the President tore the 

cards and letters up and flushed them down the toilet. 


Sometimes when the President and LEWINSKY were fooling 
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around, LEWINSKY would wipe off her lipstick before kissing the 

President. LEWINSKY did not dress inappropriately while working 

at the White House, but did wear some low-cut clothing while 

working at the Pentagon. 


LEWINSKY dressed well when seeing the President, but 

did not wear the same outfit every time. LEWINSKY wore her 

nluckyn green suit twice and the flower dress twice. The 

President wore boxer shorts on one occasion, blue briefs on 

another, and grey shorts when the President hurt his leg. During 

LEWINSKY'S later visits in the back study, the President usually 

sat in his rocking chair and LEWINSKY sat on the floor below the 

rocking chair and in between his legs. This arrangement'was very 

intimate and allowed them to touch each other. 


LEWINSKY said that she did not make up the sexual 

activities detailed above, nor did she embellish them. Most of 

these incidents can be verified through her "personal diary," 

LINDA TRIPP. LEWINSKY confided in TRIPP on almost a daily basis 

for a long time, but she never suggested that TRIPP keep records 

or charts of her activities with the President. In February, 

1997, TRIPP asked LEWINSKY to go back over the activities so that 

TRIPP could figure out a pattern to the sexual encounters. TRIPP 


detail LEWINSKY back over to the White House; however, this never 

happened. 


In July, August, or September 1997, LEWINSKY invited 

BETTY CURRIE to have a drink with her at the HAY ADAMS bar.to 

discuss LEWINSKY's job situation. However, CURRIE and LEWINSKY 

had coffee, not alcoholic drinks. LEWINSKY had set up the meeting 

to discuss her job situation. During the conversation, which 

lasted less than an hour, LEWINSKY reminded CURRIE that REBECCA 

CAMERON was still dragging her feet in giving LEWINSKY the 

photograph taken at the President's radio address; that MARSHA 

SCOTT really had not taken any action to get LEWINSKY back to the_ _ 
White House; and that the President did not seem to be helping 

either. LEWINSKY's approach was, "Hey, I've been a good girl, I 

went to the Pentagon, and why won't the' President bring me back?" 

LEWINSKY opined that there was a "turf warn between some of the 

women at the White House. CURRIE explained that the President 
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had trouble getting people jobs, because that was done at a lower 

level and that she would talk to MARSHA SCOTT. CURRIE drove her 

car to the hotel on this occasion. 


In discussing BETTY CURRIE, LEWINSKY remarked that 

CURRIE sometimes acted naive about what was going on, even though 

CURRIE had observed LEWINSKY show a lot of emotion about the 

President. LEWINSKY was very angry with CURRIE on December 6, 


ne. _ 


hat the President 

would be busy all day with his lawyers. LEWINSKY periodically 

talked to CURRIE about their mutual friend, WALTER KAYE;who knew 

that the President was fond of LEWINSKY. CURRIE never complained 

about coming in on weekends to facilitate LEWINSKY's visits to 

the President. LEWINSKY cultivated CURRIE as a friend, because 

CURRIE.was in a good position to help LEWINSKY. LEWINSKY did not 

tell CURRIE of her exact relationship with the President, and she 

and the President attempted to be discreet in front of'CURRIE. 


On March 29, 1997, CURRIE called from her home to clear 

LEWINSKY at the White House gate and called from the hospital on 

October 11, 1997 to do the same. Sometimes, CURRIE conducted 

private tours on weekends for the President. LEWINSKY knew of no 

one else at her level that had the degree of access to the 

President that LEWINSKY did. On "dump day," May 24, 1997, 

LEWINSKY called CURRIE and advised that LEWINSKY was waiting to 

see the President. CURRIE said that she had to check Mrs. 

CLINTON's schedule and said Mrs. CLINTON was going to use the 

pool that day. This was the only time that LEWINSKY actually 

knew that CURRIE had factored in the whereabouts of Mrs. CLINTON 

with LEWINSKY's visits to the President. Mrs. CLINTON never saw 
LEWINSKY in the Oval Office. 


Fourteen photographs of gifts and momentos were 

displayed to LEWINSKY, who made the following remarks: 


1. Ticket to August Ball. 


2. Book entitled, "Our Patriotic President," given to 

the President by LEWINSKY on December 6, 1997. Purchased at New 

York flea market for $40.00. 


3. Antique book entitled "Presidents of the United 

States of America;" given to the President by dropping off at 

BETTY CURRIE's home on a weekend in early January 1998, which was 

the day the President and the First Lady were photographed 
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dancing on the beach in Florida, purchased for $40.00 at 

Georgetown bookstore off M Street next to the Christian Scientist 
book store sometime after December 28, 1997. LEWINSKY included a 

mushy note in the book. The President acknowledged receipt of 

the book and note and remarked that LEWINSKY should not have 

written the note because it was not good to have those things in 

writing. LEWINSKY's note made reference to the movie "Titanic,lt 

which she had seen that weekend. 


4. Silver cigar holder purchased at flea market in New 

York in October/November 1997;for $180.00 in cash. Handed to 

President in his rocking chair on December 6, 1997, and he said, 

"It is beautiful." Seen by LINDA TRIPP at work and brother 

MICHAEL in apartment. LEWINSKY tried to buy DAVIDOFF cigars for 

holder but unsuccessful. LEWINSKY observed on President's desk 

in Oval Office on December 28, 1997. 


5. STARBUCKS Santa Monica coffee cup purchased at the 

Los Angeles International Airport and given to President on 

December 6, 1997; President remarked, "1 like big mugs" and 

LEWINSKY responded, "No, you like big jugs.'! 


6. Gold and blue tie designed by Feraud and purchased 

in London for 25 pounds in early December, 1997. Presented to 

President on December 6, 1997. 


7. A pin depicting the New York skyline given to 

LEWINSKY by the President on December 28, 1997. 


8. Flower pin for birthday gift handed to LEWINSKY by 

BETTY CURRIE on behalf of the President in July 1997; may have 

been CURRIE's personal pin commandeered as last minute gift. 


9. Hat pin purchased by the President in Albuquerque 
on February 28, 1997; LEWINSKY loved it and wore it with her 

straw hat; told NEYSA about the gift. 


10. Green dress from the BLACK DOG shop given to 

LEWINSKY by the President; LEWINSKY considered it an important 

personal gift. 


11. White T-shirt from BLACK DOG presented by 

President. 


12. Green T-shirt from BLACK DOG presented by 

President. 
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13. Ball cap from BLACK DOG presented by President. 


14. State Of The Union invitation signed by President 

and presented to LEWINSKY in 1996. 


15. State Of The Union invitation in envelope 

(duplicate). 


Photographs displayed are further described by the 

following Bates Stamp number: 


1. MSL-DC-00000474 

2. V002-DC-00000003 

3. VOO2-DC-00000471 

4. VOOO-DC-00000474 

5. V002-DC-00000473 

6. V002-DC-00000472 

7. 824-DC-00000018 

8. 824-DC-00000019 

9. 824-DC-00000019 


10. 824-DC-00000006 

11. 824-DC-00000008 

12. 824-DC-00000007 

13. 824-DC-00000009 

14. 824-DC-00000003 

15. 824-DC-00000004 


LEWINSKY added that she noticed that BAYANI NELVIS wore 

the first tie that she had given to the President to one of his 

grand jury appearances. 


The interview was terminated at 6:15 p.m. 
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